
DAGSORDEN 
 

Mødetitel 

2. maj, 2022 
16.30-19.00 
 

Møde indkaldt af Zemma Poder, dagtilbudsleder 
 

Du bør læse følgende: 2 dokumenter omkring frokostordning 
  

 

 

16.30-17.45 Orientering om budget og personale 
Vi gik ud med underskud i 2021 (hvorfor og planer for 

fremtiden). 
Hvordan er personalesituationen i Storken og hvad er 
planerne foreløbig? 

Coronarefusioner? 
Minimumsnormeringer? 

• Kommunalbestyrelsen har besluttet, at de 0,8 

 

 

18.00-18.30 Tilbagemelding omkring tilstanden af Storkens 

bygninger. 
 

Der er foretaget en screening af Storken for 

skimmelsvamp i efteråret. Der afventes endnu et 
endeligt resultat og handling af denne screening. 

 
Ifølge et referat fra skal der ifølge Styrelsen for 

Patientsikkerhed yderligere undersøgelser til. 

 
Forældrebestyrelsen ønsker rapporten udleveret. 

Der er kommet et strakspåbud på kældernedgangen fra 
Arbejdsstyrelsen. Dette løses via Ejendomme. 

 
Arbejdsstyrelsen kommer på besøg igen i Storken den 

11/5. 

 
Zemma har desuden møde med både 

Arbejdsmiljøkonsulent, Sisse Krøll Willemoes og Hans 
Harding indenfor den nærmeste fremtid. 

 

18.40-18.50 Frokostordning? 
 

Forældrebestyrelsesbestyrelsen opfordrer til, at man 

fastholder madordningen. 
 

 

18.50 – 19.00 Eventuelt 
 

 

• Hvilke tidspunkt om dagen er bedst til 
forældrebestyrelsesmøder? 

 



Mødetid fortsætter om eftermiddagen. Man vil gerne 

hjem om aftenen og kunne spise/putte hjemme. 
 

 

 

• Sukkerpolitik 
Vi anbefaler, at man ikke tager sukkerholdige ting med, 

når der fejres fødselsdage.  
 

Ida laver en idebog til forældrene omkring gode tips til, 

hvad man kan tage med og dele ud, som er uden 
sukker. 

 

• Køkken 
Det efterspørges at køkkenet skriver ud til forældrene 

og tager billeder af maden. Ugeplanen skal lægges ud 
for maden hver uge. 

• Fremmøde til møder 

Der opfordres til at man så vidt muligt kommer til 

forældrebestyrelsesmøderne, så vi kan være 
beslutningsdygtige.  

Det vil også skabe mere dynamik, når vi er flere til 
møderne. 

Det skal ikke opfattes som en løftet pegefinger, men 

som et ønske om at flere deltager. 
 

• Næste bestyrelsesmøde 

Onsdag den 31/8, 2022, fra 16.45-18.30 
 

 
 

Der vil være et let måltid, som vi kan sidde og hygge os med under mødet. Hvis I har 
nogen tilføjelser til dagsordenen, må I gerne skrive en email til mig, og så tilføjer jeg 
dem til dagsordenen. 


